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BRM.0012.5.14.2021 

 

Protokół nr 25/2021 

z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury 

Rady Miasta Opola 

z dnia 18 lutego 2021 r. 

 

Posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury odbyło się zdalnie w formie tzw. wideokonferencji 

i trwało od godz. 1330 do godz. 1454. Wiceprzewodnicząca Komisji była obecna w sali nr 312 

opolskiego ratusza, pozostali członkowie łączyli się za pomocą programów CISCO Webex oraz 

eSesji.  

Posiedzeniu  przewodniczyła radna Anna Łęgowik – wiceprzewodnicząca Komisji.        

Wiceprzewodnicząca Komisji przywitała wszystkich obecnych na posiedzeniu Komisji.  

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 7 członków Komisji 

(radni: Dariusz Chwist, Barbara Kamińska, Marek Kawa, Anna Łegowik, Marek Masnyk, 

Danuta Sokołowska oraz Alicja Wiśniewska). Obecność członków Komisji została 

potwierdzona poprzez odczytanie listy obecności przez wiceprzewodnicząca Komisji. Każdy 

radny, którego wizerunek był widoczny podczas wideokonferencji, potwierdzał osobiście 

swoją obecność wypowiadając słowo „obecny/a”. 

Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób załącza się do protokołu. 

 

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 24/2021 z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury Rady 

Miasta Opola w dniu 21 stycznia 2021 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wskazania uczniom oddziałów klasy VI 

szkoły podstawowej miejsca realizacji obowiązku szkolnego od klasy VII do klasy VIII 

w szkole podstawowej, powstałej z przekształcenia gimnazjum (druk nr 843). 

3. Tematy z planu pracy Komisji:  

a) Opracowanie informacji na temat funkcjonowania dzieci z rodzin ubogich  

w systemie nauczania zdalnego. Problemy, zagrożenia, sukcesy; 

b) Szkolenia nauczycieli w zakresie nauczania zdalnego w czasie pandemii. 

Dostępność sprzętu, oprogramowania, możliwości edukacji; 

c) Informacja na temat stanu zabytków w mieście Opolu ze szczególnym 

uwzględnieniem użytkujących je szkół i placówek oświatowych. Dostosowanie do 
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realnego użytkowania, problemy, zagrożenia, sukcesy. Stan cmentarza przy ul. 

Wrocławskiej i planowanie jego rewitalizacji. 

4. Sprawy różne: 

- pismo dyrektora PSP nr 20 w Opolu, 

- przeniesienie na maj terminu posiedzenia Komisji wyjazdowej związanego z tematem 

własnym: "Edukacja włączająca, szkolnictwo specjalne i integracyjne w Opolu oraz 

perspektywa osób niepełnosprawnych w wieku dorosłym, niezdolnych do samodzielnej 

egzystencji - Zespół Szkół Specjalnych Publiczna Szkoła Podstawowa nr 13  

im. J. Korczaka w Opolu oraz Przedszkole Publiczne Specjalne nr 53 "Iskierka"  

w Opolu.” 

Do punktu 1. porządku posiedzenia: 

 

Komisja bez uwag przyjęła protokół nr 24/2021 z posiedzenia Komisji Edukacji  

i Kultury w dniu 21 stycznia 2021 r. w obecności 7 radnych. Za przyjęciem protokołu głosowali 

radni: Dariusz Chwist, Barbara Kamińska, Marek Kawa, Anna Łegowik, Marek Masnyk, 

Danuta Sokołowska oraz Alicja Wiśniewska. 

Do punktu 2. porządku posiedzenia: 

 

Wprowadzenia do projektu uchwały w sprawie wskazania uczniom oddziałów klasy VI 

szkoły podstawowej miejsca realizacji obowiązku szkolnego od klasy VII do klasy VIII  

w szkole podstawowej, powstałej z przekształcenia gimnazjum na druku nr 843 dokonał 

Aleksander Iszczuk, naczelnik Wydziału Oświaty Urzędu Miasta Opola. 

Pytań do omawianego projektu uchwały nie zadano. 

Dyskusji nie podjęto. 

 

Opinia 

Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 lutego 2021 r. 

 

do  projektu uchwały w sprawie wskazania uczniom oddziałów klasy VI szkoły 

podstawowej miejsca realizacji obowiązku szkolnego od klasy VII do klasy VIII w szkole 

podstawowej, powstałej z przekształcenia gimnazjum (druk nr 843). 
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Komisja Edukacji i Kultury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie ww. projektu uchwały 

bez poprawek. 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 7 głosami za (radni: Dariusz Chwist, 

Barbara Kamińska, Marek Kawa, Anna Łęgowik, Marek Masnyk, Danuta Sokołowska i Alicja 

Wiśniewska). 

 

Do punktu 3 a) porządku posiedzenia: 

 

Wprowadzenia do tematu własnego wynikającego z planu pracy Komisji pt. „Opracowanie 

informacji na temat funkcjonowania dzieci z rodzin ubogich w systemie nauczania zdalnego. 

Problemy, zagrożenia, sukcesy” dokonał Aleksander Iszczuk, naczelnik Wydziału Oświaty. 

Pytań do omówionego tematu nie zadano. 

W dyskusji nikt głosu nie zabrał. 

Wiceprzewodnicząca Komisji podziękowała za przygotowanie powyższego materiału. 

 

Do punktu 3 b) porządku posiedzenia: 

 

Temat wynikający z planu pracy Komisji pt. „Szkolenia nauczycieli w zakresie 

nauczania zdalnego w czasie pandemii. Dostępność sprzętu, oprogramowania, możliwości 

edukacji” zreferował Aleksander Iszczuk, naczelnik Wydziału Oświaty. 

Pytań nie zadano. 

W dyskusji głos zabrali radni Barbara Kamińska oraz Marek Masnyk, a także naczelnik 

wydziału Oświaty Aleksander Iszczuk. 

Wiceprzewodnicząca Komisji podziękowała za przygotowanie powyższego tematu. 

 

Do punktu 3 c) porządku posiedzenia: 

 

Temat wynikający z planu pracy Komisji pt. „Informacja na temat stanu zabytków  

w mieście Opolu ze szczególnym uwzględnieniem użytkujących je  szkół i placówek 

oświatowych. Dostosowanie do realnego użytkowania, problemy, zagrożenia, sukcesy. Stan 

cmentarza przy ul. Wrocławskiej i planowanie jego rewitalizacji” rozpoczęła omawiać 

Magdalena Matyjaszek, naczelnik Wydziału Kultury, Turystyki i Współpracy Zagranicznej 

Urzędu Miasta Opola. 

Jednakże z uwagi na problemy techniczne oraz niemożność skontaktowania się z panią 

naczelnik Magdaleną Matyjaszek wiceprzewodnicząca Komisji zaproponowała, aby przejść do 

realizacji kolejnych punktów porządku obrad. Komisja nie wniosła żadnych uwag do 
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propozycji wiceprzewodniczącej Komisji. W związku z powyższym przystąpiono do realizacji 

kolejnego punktu będącego przedmiotem porządku obrad. 

 

Do punktu 4. porządku posiedzenia:  

 

W punkcie Sprawy różne wiceprzewodnicząca Anna Łęgowik przedstawiła kwestie 

poruszane w piśmie dyrektora PSP nr 20 w Opolu skierowanym do Komisji Edukacji i Kultury. 

Wiceprzewodnicząca Komisji poprosiła o głos w powyższej sprawie Prezydenta Miasta 

Opola. 

W powyższej sprawie w dyskusji w imieniu Prezydenta Miasta Opola głos zabrał 

Aleksander Iszczuk, naczelnik Wydziału Oświaty oraz zastępca Prezydenta Miasta Opola 

Maciej Wujec. 

Po przedłożonych ustnych wyjaśnieniach wiceprzewodnicząca Komisji poprosiła  

o udzielnie pisemnej odpowiedzi po rozwiązaniu omawianej kwestii. 

Ponadto w punkcie Sprawy różne wiceprzewodnicząca Komisji z uwagi na trwającą 

pandemię koronawirusa zaproponowała, aby wyjazdowe posiedzenie Komisji Edukacji  

i Kultury związane z tematem pt. „Edukacja włączająca, szkolnictwo specjalne i integracyjne 

w Opolu oraz perspektywa osób niepełnosprawnych w wieku dorosłym, niezdolnych do 

samodzielnej egzystencji - Zespół Szkół Specjalnych Publiczna Szkoła Podstawowa nr 13  

im. J. Korczaka w Opolu oraz Przedszkole Publiczne Specjalne nr 53 "Iskierka"  

w Opolu” zaplanowane na miesiąc marzec przenieść na maj. 

Powyższe przyjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 7 głosami za. Za głosowali 

radni: Dariusz Chwist, Barbara Kamińska, Marek Kawa, Anna Łegowik, Marek Masnyk, 

Danuta Sokołowska oraz Alicja Wiśniewska. 

 

Do punktu 3 c) porządku posiedzenia: 

 

 Z uwagi na dalsze problemy techniczne oraz w związku z brakiem możliwości udziału  

w dalszym posiedzeniu Komisji naczelnik Wydziału Kultury, Turystyki i Współpracy 

Zagranicznej, wiceprzewodnicząca Komisji Anna Łęgowik zaproponowała, aby omawianie 

tematu pt. „Informacja na temat stanu zabytków w mieście Opolu ze szczególnym 

uwzględnieniem użytkujących je szkół i placówek oświatowych. Dostosowanie do realnego 

użytkowania, problemy, zagrożenia, sukcesy. Stan cmentarza przy ul. Wrocławskiej  

i planowanie jego rewitalizacji” przenieść na kolejne posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury. 



5 

 

 Powyższe przyjęto w jawnym głosowaniu 5 głosami za (Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, 

Marek Kawa, Marek Masnyk oraz Alicja Wiśniewska), przy 1 głosie wstrzymującym się 

(Danuta Sokołowska) oraz przy braku głosów przeciwnych. 

 Porządek obrad został zrealizowany. 

 Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie.    

                                                                    

                     Wiceprzewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

 

 

Anna Łęgowik 

 

 

 

 

Protokołowała:  

Joanna Panas             


